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Anna vd Schors: “Een bijzonder jaar…” 
 

In april nam ik digitaal het stokje van Gerda als voorzitter van deze mooie loopgroep 

over. En nu, 8 maanden later, is de situatie weer vergelijkbaar met die in het voorjaar. 

Het is niet anders. Maar ontzettend jammer vind ik het wel.  

 

 

Rode kruizen in jaarplanning 

 

Als bestuur en trainers hebben we 

een jaarplanning waarin alle acti-

viteiten voor het jaar staan. Bor-

rels, workshops, coopertest, Lin-

schotenloop… het aantal rode 

kruisjes i.p.v. groene vinkjes 

werd alsmaar langer. De ene keer 

is het direct duidelijk dat het niet 

door kan gaan: het kerstdiner is 

onmogelijk met gesloten horeca 

en het verbod op grotere groe-

pen. Maar het was af en toe ook 

schipperen. Want net na de zo-

mer, konden we toen geen alter-

natieve nazomerborrel organise-

ren door wat te drinken bij de 

Coolcat i.p.v. in de kantine bij de 

Doordraaiers?  

 

 

Persconferenties 

 

Daarom kwamen en komen we 

als bestuur en trainers na de 

persconferenties bij elkaar om af 

te stemmen en de koers voor de 

weken erna te bepalen. Uiteinde-

lijk hebben we meestal voor de ri-

sicomijdende optie gekozen. Dat ging soms met veel getwijfel en pijn in het hart. Ik geef het 

eerlijk toe, ik ben vaak overoptimistisch en te gemakkelijk. Maar als loopgroep heb je je verant-

woordelijkheid en speelt beeldvorming een belangrijke rol, ook al weten we dat iedereen zich 

echt aan de regels wil houden. Hoe lang dit allemaal nog gaat aanhouden: geen idee. Ik had 

graag hier willen zeggen dat we vanaf 1 januari weer lekker met een groep van 40 konden 

rennen, maar dat wordt hem niet… de frequentie van de nieuwsflitsen zal dus begin 2021 nog 

onverminderd hoog zijn… 

 

 

Geduld en begrip… 

 

Omdat nu het jaarlijkse kerstdiner niet doorgaat, wil ik jullie graag allemaal bedanken voor jullie 

geduld en begrip het afgelopen jaar. Dat waardeer ik zeer! Ik vind het leuk om via Facebook nog 

wat mee te krijgen van ieders renactiviteiten (degenen die mij kennen, weten dat ik geen fana-

tiek Facebook-gebruiker ben; de loopgroep is de enige reden om af en toe te kijken), maar het 

fijnste vind ik toch om elkaar te zien op een dinsdagavond training. Gewoon, voor dat spontane 

gesprek      . 
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Nieuwe en vetrekkende leden 

 

Ik wil zo aan het eind van het jaar graag een aantal mensen in het bijzonder noemen. Allereerst 

Henja, John, Marc, Birgit, Koen, Marielle, Arenda, Alrik, Jacqueline, Wibo, Anita, Peter Jan, Ma-

rion, Karin en Djofre, jullie zijn dit jaar lid geworden. De Doordraaiers als verzamelpunt van de 

training is jullie wellicht nog onbekend, nu we sinds mei de Coolcat als een goede vervanger 

hebben. Dank voor jullie vertrouwen in de club, ondanks de beperkingen. Ik hoop dat jullie snel 

met meer leden in contact kunnen komen.  

 

Aan de andere kant twee 

heel spijtige opzeggingen, 

van Janet Woudenberg en 

John Ruijg. Janet, jij bent 

altijd mijn voorbeeld voor 

de toekomst. Jij laat zien 

dat je ook nog op latere 

leeftijd heerlijk fanatiek kan 

sporten. Helaas wil het li-

chaam dat nu niet meer. Al 

het goeds voor alles buiten 

de triatlons. En John, al 19 

jaar lid. Altijd spurtte je me voorbij, zo vloeiend als dat 

rennen bij jou ging. Totdat al die ellendige blessures kwamen. Het is echt balen voor je. En zo 

jammer dat dat de reden voor het stoppen moet zijn. Ik hoop dat je uit het fietsen en het verdere 

buitenleven nu je voldoening kunt halen!  
 

 

Nieuwe trainers 

 

We zijn twee gediplomeerde trainers 

rijker. Irene en Paul, mijn complimen-

ten hoe jullie je deze (na)zomerperi-

ode onder bezielende leiding van Erik 

met veel enthousiasme op de trainers-

opleiding hebben gestort en met suc-

ces hebben voltooid. Gefeliciteerd! En 

zo waardevol dat jullie dit willen doen. 

Volgens mij staan jullie te trappelen 

om straks weer live training te kunnen 

geven. 

 

Naast Irene en Paul, gaat mijn grote waardering uit naar alle trainers. Jullie zijn zo’n mooi com-

plementair clubje, iedere trainer heeft zo weer z’n eigen specialiteiten. De tijd, creativiteit en 

het enthousiasme die jullie er in steken, ook nu met de vlogs en de trainingsprogramma’s, zijn 

bewonderenswaardig. Jullie zijn het fundament van de club!   
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Vlinderloop coronaproof 

 

De leden van de Evenementencommissie, Frank, Peter, Gerard, Hans B., Marjan, Thea, Sjaak, 

Nicole en Joop verdienen ook extra aandacht: wat hebben jullie je enorm ingezet om de Vlinder-

loop in oktober coronaproof neer te zetten. En met succes! Helaas kon het vele werk dat jullie 

verzet hebben zich nog niet uitbetalen in de maanden erna, maar dat gaat wel komen…  

 

 

 

Virtuele LGH lopen 

 

En ook bij de organisatie van de virtuele lopen, de LGH 

marathon en de LGH kerstloop, kwam de inventiviteit 

van de Evenementencommissie duidelijk naar voren. 

Door jullie hebben we dit jaar nog het wedstrijdgevoel 

kunnen hebben! Dank voor alle inspanningen.  
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Een bijzonder jaar 

 

Veel dank ook voor Katinka, Hans vd V. en Henk, mijn medebestuursleden. Dank voor het ge-

zamenlijk nadenken over wat we coronaproof kunnen doen, voor de ledenadministratie up-to-

date houden en de begroting herhaaldelijk bijstellen, voor het maken van de groepsindelingen, 

het monteren van vlogs en het sturen van wekelijkse nieuwsflitsen.  

 

Ja, een bijzonder jaar voor iedereen. De één kreeg met verdriet te maken door verlies of ziekte 

van een dierbare of omdat de eigen gezondheid ging haperen. De ander kende weer meer mo-

menten van blijdschap en geluk. Ik hoop dat we in 2021 de hoogte- en dieptepunten wat mak-

kelijker met elkaar kunnen delen. Voor nu wens ik iedereen ontspannen laatste dagen van dit 

jaar toe!  

 

Groeten, 

 

Anna 

 

Ps. Heb je nog goede ideeën voor de loopgroep voor 2021? Ik hoor ze graag! 


